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Pełny zapis przebiegu posiedzenia

Komisji do Spraw Kontroli Państwowej (nr 93)
27 czerwca 2018 r.
Komisja do Spraw Kontroli Państwowej, obradująca pod przewodnictwem posła 
Wojciecha Szaramy (PiS), przewodniczącego Komisji, rozpatrzyła: 

– projekt planu pracy Komisji na okres od 1 lipca do 31 grudnia 2018 r.

W posiedzeniu udział wzięli: Jarosław Leśniewski dyrektor Departamentu Legalności Zatrudnienia 
Państwowej Inspekcji Pracy.

W posiedzeniu udział wzięli pracownicy Kancelarii Sejmu: Tadeusz Oset – z sekretariatu Komisji 
w Biurze Komisji Sejmowych.

Przewodniczący poseł Wojciech Szarama (PiS):
Dzień dobry państwu, otwieram posiedzenie Komisji do Spraw Kontroli Państwowej. 
Stwierdzam kworum. Czy są uwagi do porządku dziennego posiedzenia? Nikt nie zgłasza 
uwag. W porządku dziennym jest rozpatrzenie projektu planu pracy Komisji na okres 
od 1 lipca do 31 grudnia 2018 r.
Projekt planu został opracowany na podstawie materiałów nadesłanych przez posłów 

– członków Komisji, Najwyższą Izbę Kontroli, Państwową Inspekcję Pracy, Regionalne 
Izby Obrachunkowe. Otrzymali państwo ten projekt. 
Czy  ktoś  z państwa  chciałby  zabrać  głos  odnośnie  do tematów  przedstawionych 

w projekcie?
Proszę bardzo, pan poseł Wilczyński.

Poseł Ryszard Wilczyński (PO):
Dziękuję.
Tradycyjnie zgłaszam wniosek, aby raz na jakiś czas dokonywać przeglądu realizacji 

czy wykorzystania wniosków de lege ferenda zgłaszanych przez instytucje kontroli, czyli 
przez NIK, Państwową Inspekcję Pracy i Regionalne Izby Obrachunkowe. 
Czasami nawet odnosiłem wrażenie,  że prezydium Komisji  przejmowało  się  tym, 

co mówiłem. Nawet kiwało głową ze zrozumieniem, że należałoby tego typu ocenę reali-
zować. W związku z tym pozwoliłem sobie nie zgłaszać tego  jako odrębnego tematu, 
licząc na państwa zrozumienie. Nie mówiłem bowiem  tego po raz pierwszy. Widzia-
łem owo zrozumienie. Nie widzę jednak takiego tematu, a uważam, że byłoby bardzo 
zasadne, gdybyśmy wprowadzili taki obyczaj.

Przewodniczący poseł Wojciech Szarama (PiS):
Kiedy umieścilibyśmy ten punkt?

Poseł Ryszard Wilczyński (PO):
Myślę, że mogłoby to być wykonywane np. w październiku.

Przewodniczący poseł Wojciech Szarama (PiS):
W październiku. Co pan na to?

Sekretarz Komisji Tadeusz Oset:
To chyba za wcześnie dla samych instytucji. Chodzi o to, czy przygotowałyby się na wnio-
ski de lege ferenda do października.

Poseł Ryszard Wilczyński (PO):
Nie tyle chodzi o instytucje, bo one zgłosiły te wnioski, ale rzeczywiście ktoś jednak ten 
materiał musiałby przygotować do pokazania.
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Kiedy rozpatrujemy sprawozdanie Najwyższej Izby Kontroli? Kiedy to jest?

Sekretarz Komisji Tadeusz Oset:
We wrześniu.

Poseł Ryszard Wilczyński (PO):
We wrześniu, tak? To oni będą gotowi.

Sekretarz Komisji Tadeusz Oset:
W sprawozdaniu NIK są też załączone wnioski de lege ferenda.

Poseł Ryszard Wilczyński (PO):
Tak, są załączone. Przypominam, że 80% z nich nie jest nawet tkniętych.

Przewodniczący poseł Wojciech Szarama (PiS):
Panie pośle, w listopadzie.

Poseł Ryszard Wilczyński (PO):
Może być w listopadzie.

Przewodniczący poseł Wojciech Szarama (PiS):
Jest zatem jedna poprawka do przedstawionego planu. Czy ktoś jeszcze ma jakieś uwagi?
Proszę.

Poseł Elżbieta Stępień (N):
Jeżeli mogę, panie przewodniczący. 
Uważam, że ta idea powinna zostać wpisana jako coroczna informacja przekazywana 

Komisji. Na jej podstawie moglibyśmy ocenić skuteczność wprowadzonych przez Naj-
wyższą Izbę Kontroli elementów w ramach wniosków de lege ferenda. Tego, co się z nimi 
dalej dzieje, prawda?

Przewodniczący poseł Wojciech Szarama (PiS):
Oczywiście, że tak. Zobaczymy, jak zostanie zrealizowane pierwsze podejście.
Panie sekretarzu, czy ma pan jasność co do treści tej poprawki?

Sekretarz Komisji Tadeusz Oset:
Tak, mam.

Przewodniczący poseł Wojciech Szarama (PiS):
Czy jeszcze ktoś z państwa chciał zabrać głos? Czy pan, panie dyrektorze? Nie, tak?

Poseł Elżbieta Stępień (N):
Pan dyrektor jest otwarty na wszystkie sugestie.

Dyrektor Departamentu Legalności Zatrudnienia Państwowej Inspekcji Pracy Jarosław 
Leśniewski:

Jeśli taka będzie wola Komisji…

Przewodniczący poseł Wojciech Szarama (PiS):
Pan chce z nami współpracować tak jak Państwowa Inspekcja Pracy; to jest oczywiste.
Wobec tego przystępujemy do głosowania. Przegłosujemy ten plan całościowo, razem 

z pana poprawką, która została zaakceptowana.
Zatem, kto jest za przyjęciem planu pracy Komisji do Spraw Kontroli Państwowej 

na okres od 1 lipca do 31 grudnia 2018 r.? Dziękuję. Pięć osób za, nikt nie był przeciw, 
nikt się nie wstrzymał. 
Czy są jeszcze jakieś uwagi i propozycje w sprawach bieżących? Nie ma. Wobec tego 

dziękuję państwu bardzo i zamykam posiedzenie Komisji.


